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Spotkania Zarządu

Wstępnych  projektów  złożonych  przez  gminę  Łączna  do  współfinansowania  ze  środków  Regionalnego  Programu
Operacyjnego dotyczyło spotkanie wójta gminy Romualda Kowalińskiego z marszałkiem Adamem Jarubasem i członkiem
Zarządu Województwa Marcinem Perzem.

Wstępnych  projektów  złożonych  przez  gminę  Łączna  do  współfinansowania  ze  środków  Regionalnego  Programu
Operacyjnego  dotyczyło  spotkanie  wójta  gminy  Romualda  Kowalińskiego  z  marszałkiem  Adamem  Jarubasem  i
członkiem Zarządu Województwa Marcinem Perzem. Gmina pozyskane środki chce przeznaczyć na budowę Centrum
Edukacyjno –  Oświatowego w Łacznej,  w którym mieściłaby się m.in.  szkoła podstawowa i  gimnazjum oraz zespół
obiektów sportowych. Samorząd Łacznej chciałby też pozyskać fundusze unijne na modernizację dróg gminnych.

* * *

W  Masłowie  wicemarszałek  Zdzisław  Wrzałka  uczestniczył  będzie  w  spotkaniu
udziałowców spółki Lotnisko Kielce. Rozmowy dotyczyć będą funkcjonowania lotniska oraz
planów zagospodarowania terenów wokół  płyty lotniska.  –  Chcemy uporządkować teren
lotniska m. in. znaleźć jedno miejsce dla  hangarów samolotowych oraz porozmawiać o
możliwości  udostępnienia  części  terenu  pod  budowę  hotelu–  powiedział  wicemarszałek
Wrzałka.


